

PRAYERS

The House resumed debate on the motion of Miss Bégin, seconded by Mr. Cullen,—That Bill C-2, An Act to amend the Health Resources Fund Act, be now read a third time and do pass.

And debate continuing;

[At 4.00 o'clock p.m., Private Members' Business was called pursuant to Standing Order 15(4)]

(Public Bills)

By unanimous consent, all Items preceding No. 20 were allowed to stand.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Procedure and Organization of Bill C-220, An Act respecting the presence of the Flags of Canada in both Houses of Parliament;

Mr. Schumacher, seconded by Mr. Elzinga, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Procedure and Organization.

And debate arising thereon;

The hour for Private Members' Business expired.

*Returns and Reports Deposited with the
Clerk of the House*

The following paper having been deposited with the Clerk of the House was laid upon the Table pursuant to Standing Order 41(1), namely:

By Mr. Lalonde, a Member of the Queen's Privy Council,—Special Report to Parliament from the Canadian Human Rights Commission, containing recommendations received from a National Conference held in Ottawa, December 8-9-10, 1978, pursuant to subsection 47(2) of the Canadian Human Rights Act, chapter 33, Statutes of Canada, 1976-77. (English and French).—Sessional Paper No. 304-1/123A.

At 5.00 o'clock p.m., the House adjourned until Monday at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2(1).

PRIÈRE

La Chambre reprend le débat sur la motion de M^{lle} Bégin, appuyée par M. Cullen,—Que le Bill C-2, Loi modifiant la Loi sur la Caisse d'aide à la santé, soit maintenant lu une troisième fois et adopté.

Le débat se poursuit;

(A quatre heures de l'après-midi, appel des affaires émanant des députés, suivant les dispositions du paragraphe (4) de l'article 15 du Règlement)

(Bills publics)

Du consentement unanime, les ordres précédant le numéro 20 sont réservés.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent de la procédure et de l'organisation du Bill C-220, Loi sur l'obligation de placer les drapeaux du Canada dans les deux Chambres du Parlement.

M. Schumacher, appuyé par M. Elzinga, propose,—Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent de la procédure et de l'organisation.

Il s'élève un débat;

L'heure réservée aux affaires émanant des députés est expirée.

*États et rapports déposés auprès du Greffier
de la Chambre*

Le document suivant, remis au Greffier de la Chambre, est déposé sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. Lalonde, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport spécial au Parlement par la Commission canadienne des droits de la personne sur les recommandations issues de la conférence tenue à Ottawa, les 8-9-10 décembre 1978, conformément au paragraphe (2) de l'article 47 de la Loi sur les droits de la personne, chapitre 33, Statuts du Canada 1976-1977. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-1/123A.

A cinq heures de l'après-midi, la Chambre s'ajourne à lundi, à deux heures de l'après-midi, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.